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NĚMECKO: Připomínám, že institut slučování rodiny je zdůrazněn i v novém Migračním paktu EU,
který by měl začít platit od dubna 2022. Podle něho by už nemělo jít jen o slučování nejbližší rodiny,
ale i o slučování rodiny širší – tedy platilo by to například i pro různé strýce, tety, bratrance,
sestřenice, adoptované jedince, příbuzné přes několik kolen, atd….

Toho se děsí právě nejvíc obohacované země, ovšem časem by se to dotklo i nás, takže například z
oněch asi 150 Afghánců, které k nám nedávno vláda přivedla pod pláštíkem „tlumočníků“, by zde
mohla vzniknout několikatisícová afghánská komunita.

I přesto, že nyní se slučuje převážně nejbližší příbuzenstvo (manželky, rodiče, děti, případně
sourozenci), tak v Německu už od roku 2015 přijali v rámci slučování jen nejbližších rodin více než
800 tisíc příbuzných, přičemž již brzy se očekává první milion. A připomínám, že jde takřka výhradně
o muslimy…

Od roku 2015 přišlo do Německa prostřednictvím sloučení rodiny ze zemí mimo EU více než 800 000
cizinců. Jak vyplývá z odpovědi spolkové vlády na žádost poslance AfD Stephana Brandnera, bylo do
Centrálního registru cizinců, kteří obdrželi povolení k pobytu z rodinných důvodů, zaregistrováno
828 203 osob, které do země vstoupily. Největší skupinou byli Syřané se 168 526 lidmi. Turecko bylo
na 2. místě s 62 791.

V roce 2017 však byli Iráčané druhou největší skupinou při sjednocení rodiny s 10 168 lidmi. Loni to
byli Kosované (9 495). V letošním roce je na prvním místě Kosovo s 5 787 rodinnými příslušníky,
následují Syřané (3 711) a Turci (3 468).

Jak ukazují čísla z Centrálního registru cizinců, sloučení rodiny se také prudce zvýšilo s vlnou azylu v
roce 2015. Zatímco v roce 2015 přišlo do Německa tímto způsobem 107 066 lidí, v následujícím roce
jich bylo již 137 193.

V roce 2017 bylo zaznamenáno 156 834 rodinných příslušníků, což je dosud nejvyšší číslo za jeden
rok. V roce 2018 jich bylo 145 426 a v roce 2019 to bylo 143 667 – tedy téměř stejný počet. V roce
2020 pak jejich počet s příchodem koronavirové pandemie klesl na 98 753. Letos bylo do konce září
zaregistrováno 39 264 rodinných příslušníků.

„Skutečnost, že od roku 2015 přišlo do Německa více než 800 000 lidí v rámci sloučení rodiny, což
odpovídá obyvatelům města většího než Frankfurt nad Mohanem, ukazuje šokující realitu
uprchlického problému: Mladí muži byli a jsou posíláni svými rodinami, aby si přivedli celou rodinu
do Německa,“ řekl Brandner.

To je spojeno s obrovskými náklady. „Obce už volají o pomoc. Nebudeme schopni znovu pokrýt
dodatečné náklady, které vyplývají ze sloučení rodiny,“ varoval Brandner. Občané se již potýkají s
vysokými daněmi, odvody a cenami energií a trpí také dopady koronakrize….
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K tomu jen dodávám, že Němci v nedávných volbách potvrdili, že o podobné obohacování stojí….
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